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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
        

RĒZEKNES NOVADA DOME 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

        SĒDES PROTOKOLS 
          Rēzeknē 

2023.gada 15.jūnijā                                                                                                             Nr. 13 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:00 
Sēde atklāta plkst. 10:00 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
 
Protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Piedalās:  

– Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Inta Brence, Deputāts 
Jānis Freibergs, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna 
Zenčenko, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka. 

 
Nepiedalās:  

– Deputāti Felicija Leščinska, Aivars Buharins – personīgi iemesli, 
– Deputāts Georgijs Jevsikovs – komandējumā,  
– Deputāts Guna Popova – pamatdarbā, 
– Deputāts Staņislavs Šķesters – darba kārtības 31.jautājuma izskatīšanā un lēmuma 

pieņemšanā.  
 
Darba kārtībā: 
 
Balsojums par darba kārtību 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 15.jūnija saistošo noteikumu Nr.5 

“Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos 
Nr.14 “Par maznodrošinātās mājsaimniecības ienākumu slieksni un sociālās palīdzības 
pabalstiem Rēzeknes novada pašvaldībā”” izdošanu. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldības iestādes - Centrālā pārvalde - amatu un mēnešalgu saraksta 
apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu 
un mēnešalgu saraksts”. 
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3. Par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes novada pašvaldības 
darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku kolektīvu 
dalībnieki. 

4. Par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas nosaukums” uzstādīšanu 
latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās. 

5. Par naudas līdzekļu piešķiršanu no neparedzētiem gadījumiem par juridiskās palīdzības 
pakalpojumiem. 

6. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Strūžānu siltums". 

7. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Viļānu namsaimnieks". 

8. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

9. Par pašvaldības nekustamo īpašumu Ozolmuižas pagastā izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

10. Par nekustamā īpašuma Parka ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpu ar koplietošanas telpām 
nomas tiesību izsoli saimnieciskai darbībai. 

11. Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

12. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Lendžu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai E.P. 

15. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
O.O. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
S.V. 

17. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Dricānu apvienības pārvaldē. 

18. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Kaunatas apvienības pārvaldē. 

19. Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu Maltas pagastā un Lūznavas 
pagastā. 

20. Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu Strūžānu pagastā. 

21. Par samaksas samazināšanu M.G. par īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā. 

22. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību pašvaldībai 
Ozolaines pagastā. 

23. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7850 005 
0314, 7850 005 0315 Dricānu pagastā. 

24. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 0061 
Pušas pagastā. 

25. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7892 004 
0037, 7892 004 0025, 7892 004 0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 
Stoļerovas pagastā. 

26. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 sadali 
Sakstagala pagastā. 

27. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā. 
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28. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā. 

29. „Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 
vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu pagastā”. 

30. Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Aizdusa", 2019.gada 20.jūnija līguma 
Nr.8.18/549; 2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/550 un 2019.gada 20.jūnija līguma 
Nr.8.18/551 grozījumiem, līgumu darbības termiņa pagarināšanu un izteikšanu jaunā 
redakcijā. 

31. Par 2023.gada 6.janvāra medību tiesību līguma Nr. RNP/2023/8.18/7 grozījumiem ar 
mednieku biedrību „DRAUGS 1”, Mākoņkalna pagastā. 

32. Par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

33. Par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

34. Par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

35. Par projekta “Nautrēnu apvienības pārvaldes ēkas Rogovkā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu. 

36. Par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma 
avotiem. 

 
Balsojums par darba kārtību 

Izskatījusi Rēzeknes novada domes priekšsēdētāja Monvīda Švarca priekšlikumu par 
izsludinātās Rēzeknes novada domes sēdes darba kārtības apstiprināšanu, pamatojoties uz 
Pašvaldību likuma  34.pantu un 38.panta pirmo daļu, Rēzeknes novada dome, 

balsojot: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
1. Apstiprināt izsludināto Rēzeknes novada domes 2023.gada 15.jūnija sēdes darba kārtību 

(1. - 36.jautājums). 
 

1.§ 
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Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 15.jūnija saistošo noteikumu Nr.5 
“Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos 
Nr.14 “Par maznodrošinātās mājsaimniecības ienākumu slieksni un sociālās palīdzības 

pabalstiem Rēzeknes novada pašvaldībā”” izdošanu 
Ziņo Silvija Strankale: Izskatot Sociālo un veselības aizsardzības jautājumu komitejas 

2023.gada 8.jūnija priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma 
projektu par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 15.jūnija 
saistošo noteikumu Nr.5 “Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 
2021.gada 2.decembra saistošajos noteikumos Nr.14 “Par 
maznodrošinātās mājsaimniecības ienākumu slieksni un sociālās 
palīdzības pabalstiem Rēzeknes novada pašvaldībā”” izdošanu 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lūgums konspektīvi izstāstīt grozījumu būtību. 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

(sniedz detalizētu skaidrojumu) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sakarā ar izmaiņām, vai šis sociālā atbalsta saņēmēju skaits ir 
mainījies? Vai palicis tāds pats? Ir veikti kādi aprēķini? Vai 
iekļaujamies budžeta rāmī? 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Dati tika apkopoti un ir konstatēts, ka nav vērojams straujš 
maznodrošināto mājsaimniecību pieaugums, tieši otrādi (sniedz sīkāku 
informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Lai iedzīvotāji saprastu, lūgums paskaidrot, kas ir mediāna. 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Tiek vērtēti vidējie ienākumi valstī. Valsts kanceleja paziņo, kāda 
mediāna valstī ir uz doto brīdi. Izejot no mediānas, tiek veikti aprēķini. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Mediāna ir vidējais atalgojums, kas nav vidējais aritmētiskais. 
Mediāna var nesakrist ar vidējo aritmētisko. Tas ir skaitlis, kādu algu 
visbiežāk saņem sabiedrībā esošie cilvēki. Mediāna ir cipars, kas ir 
mazāks par vidēji saņemamo algu cilvēkiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Valstī noteiktā vidējā alga nav tas pats, kas mediāna? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Nē, tas nav tas pats. 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Grozījumi stājas spēkā ar 1.jūliju, bet skaitļi ir ņemti tikai par 
2021.gadu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pirmkārt, kāds ir klientu skaits, Otrkārt, ietekmes uz budžetu 
novērtējums? Par cik sociālais slogs uz sociālo budžetu palielināsies? 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Uz doto brīdi maznodrošinātās mājsaimniecības statusa personas ir 
personu grupa, kas saņem Eiropas atbalstu ar pārtikas pakām un 
higiēnas pakām. Bet pašvaldības pabalstu loks nav īpaši audzis, līdz ar 
to ietekme uz budžetu nebūs liela. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tātad iekļaujamies budžeta plāna robežās? 

Izsaka viedokli Silvija 
Strankale: 

Jā. 
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Izsaka priekšlikumu 
Monvīds Švarcs: 

Aicinājums uz nākamo Sociālo un veselības attīstības jautājumu 
komiteju sagatavot ziņojumu par analīzi, saistībā ar sociālo pabalstu 
un palīdzību Rēzeknes novadā šajā pusgadā, kā arī vērtējumu un 
prognozes uz nākamo pusgadu, ietverot visas aktivitātes (izsaka 
viedokli par negodprātīgiem Sociālā dienesta klientiem). 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Rēzeknes novada pašvaldības 
2023.gada 15.jūnija saistošo noteikumu Nr.5 “Grozījums 
Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 2.decembra 
saistošajos noteikumos Nr.14 “Par maznodrošinātās 
mājsaimniecības ienākumu slieksni un sociālās palīdzības 
pabalstiem Rēzeknes novada pašvaldībā”” izdošanu". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldības iestādes - Centrālā pārvalde - amatu un mēnešalgu 
saraksta apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada pašvaldības Centrālās 

pārvaldes amatu un mēnešalgu saraksts” 
Ziņo Signija Mosāne: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 8.jūnija ieteikumus, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par grozījumiem Rēzeknes 
novada domes 2022.gada 15.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestādes - Centrālā pārvalde - amatu un mēnešalgu saraksta 
apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada pašvaldības Centrālās 
pārvaldes amatu un mēnešalgu saraksts”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai visos atalgojumos tiek likti centi? Vai nevajadzētu noapaļot? 

Izsaka viedokli Signija 
Mosāne: 

Ir veikti matemātiski aprēķini. Tie ir 85% no būvinspektora 
atalgojuma. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 
2022.gada 15.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestādes - Centrālā pārvalde - amatu un 
mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes 
novada pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu un mēnešalgu 
saraksts”". 

 
3.§ 

Par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes novada pašvaldības 
darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku 

kolektīvu dalībnieki 
Ziņo Daiga Miščenko: Izskatot Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas un Finanšu 

komitejas 2023.gada 8.jūnija ierosinājumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu 
Rēzeknes novada pašvaldības darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo 
Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku kolektīvu dalībnieki 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kā ir ar darbiniekiem, kuri šobrīd atrodas atvaļinājumā? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Ir veikta esošās situācijas izpēte. Tie darbinieki, kas patreiz ir 
atvaļinājumā, līdz svētkiem atgriežas. Plānojot jaunus atvaļinājumus, 
šajā laikā darbiniekiem netiks piešķirts atvaļinājums. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šis lēmums tiek pieņemts ar pārliecību, ka šajā laikā neviens no 
darbiniekiem nebūs atvaļinājuma režīmā. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Izņēmums ir pedagogiem. Šajā gadījumā ir individuālas sarunas ar 
iestādes vadītāju, lai jautājumu risinātu individuāli. Skolotājiem ir 
garāks atvaļinājuma laiks. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai šādas manipulācijas ar atsaukšanu no atvaļinājuma, atvaļinājuma 
pagarināšanu ir nepieciešamas? Katra pienākums ir piedalīties 
Dziesmu svētkos. Jo uzņēmumu darbiniekiem nebūs tā, ka uzņēmuma 
vadītājs iedos atvaļinājumu vai pārtrauks atvaļinājumu. Ir jāsagrupē 
darbinieki, kuri strādā pie šī jautājuma. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Atvaļinājumi netiek vispār skarti. Ir pārliecība, ka neviens pilna laika 
darbinieks šajā laikā nav atvaļinājumā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir aicinājums apkopot informāciju, lai nerodas kāds aizmirsts 
precedents. Tie darbinieki, kuriem ir iespēja strādāt attālināti, dodoties 
uz svētkiem ņems līdzi portatīvos datorus un iespēju robežās veiks 
savus darba pienākumus. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Uz komiteju sēdi bija sagatavots darbinieku saraksts, kuri piedalās 
Rēzeknes novada kolektīvu darbībā. Šodien saraksts ir papildināts ar 
darbiniekiem, kuri darbojas arī citos kolektīvos. Bet šajā sarakstā nav 
iekļauti daži Viļānu Mūzikas un mākslas skolas pedagogi, kuri arī 
aktīvi darbojas ne Rēzeknes novada kolektīvos. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd tie ir tikai statistikas dati, lai varētu apkopot informāciju, bet tas 
nav lēmuma pielikums. Lēmums attiecas uz kategoriju, nevis uzvārdu 
kā tādu. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Uz komiteju sēdēm tika nosaukti 87 darbinieki, tagad ir 112. Ņemot 
vērā to, ka netika nodrošināta vienlīdzīga pieeja darbiniekiem, jo 
lēmums ir par darbiniekiem, nevis kolektīviem. Līdz ar to lēmums ir 
pareizs, tas attiecas uz darbiniekiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lai nerastos pārpratumi, tad runa iet par pašvaldības visa veida 
institūciju darbiniekiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par attaisnotas apmaksātas prombūtnes 
piešķiršanu Rēzeknes novada pašvaldības darbiniekiem, kuri 
ir XXVII Vispārējo Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku 
kolektīvu dalībnieki". 

 
4.§ 

Par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas nosaukums” uzstādīšanu 
latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās 

Ziņo Gļebs Astratovs: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 
8.jūnija priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - “Administratīvās teritorijas nosaukums” 
uzstādīšanu latviešu un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Zīmes tiek uzstādītas uz valsts nozīmes ceļiem. Tādā gadījumā ir 
nepieciešams kaut kāds projekts, kaut kāda saskaņošana. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Šādām zīmēm ir nepieciešams individuāls projekts, kas pielikumā arī 
ir. Bet, vai tika aktualizētas arī izmaksas? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Visas formālās puses ir ievērotas, slēdzot vienošanos ar Latvijas valsts 
ceļiem, gan par uzstādīšanu, gan arī par turpmāko uzturēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Vai izmaksas tika aktualizētas? 

Izsaka viedokli Gļebs 
Astratovs: 

Jā. Tika veikts cenu pieprasījums vēl divos uzņēmumos, bet atbilde 
pagaidām nav saņemta. Bet viens uzņēmums par minēto summu ir 
gatavs veikt darbus. 
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Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Pēc maniem aprēķiniem cena varētu būt 2 līdz trīs reizes lielāka. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd runa iet par pašas zīmes uzstādīšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

No kāda budžeta zīmes ir plānots uzstādīt? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

No saimnieciskā budžeta. Jo pašvaldības Ceļu fonda līdzekļus var 
izmantot tikai pašvaldības ceļu līdzekļiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par jaunu ceļa zīmju Nr. 750 - 
“Administratīvās teritorijas nosaukums” uzstādīšanu latviešu 
un latgaliešu valodā Rēzeknes novada robežās". 

 
5.§ 

Par naudas līdzekļu piešķiršanu no neparedzētiem gadījumiem par juridiskās palīdzības 
pakalpojumiem 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par naudas līdzekļu piešķiršanu 
no neparedzētiem gadījumiem par juridiskās palīdzības 
pakalpojumiem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par naudas līdzekļu piešķiršanu no 
neparedzētiem gadījumiem par juridiskās palīdzības 
pakalpojumiem". 

 
6.§ 
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Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Strūžānu siltums" 
Ziņo Laura Vilka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Strūžānu siltums” 2023.gada 18.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA 
"Strūžānu siltums". 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lūgums sniegt vispārēju informāciju, kāpēc šāda darbība uzņēmumā 
ir sākta un kāpēc šādus izdevumus pašvaldība sedz. 

Izsaka viedokli Laura 
Vilka: 

Tas ir saistībā ar reorganizācijas procesiem. Rēzeknes novada dome 
jau pieņēma lēmumu par reorganizācijas procesa uzsākšanu, kur viens 
no punktiem paredzēja piesaistīt ekspertu mantas novērtēšanai. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Norādītā summa ir tikai SIA Strūžānu siltums mantas novērtēšanai vai 
visu kapitālsabiedrību mantas novērtēšanai? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Saņemošā kapitālsabiedrība netiek pārvērtēta, bet pārvērtētas tās, 
kuras juridiski tiks sapludinātas ar saņēmējkapitālsabiedrību. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA 
"Strūžānu siltums"". 

 
7.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Viļānu namsaimnieks" 
Ziņo Laura Vilka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Viļānu 

namsaimnieks” 2023.gada 20.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA 
"Viļānu namsaimnieks". 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA 
"Viļānu namsaimnieks"". 

 
8.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības 
nekustamā īpašuma, “(..)”, Dricānu pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, 
Dricānu pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu" 

 
9.§ 

Par pašvaldības nekustamo īpašumu Ozolmuižas pagastā izsoles rezultātu 
apstiprināšanu 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības 
nekustamo īpašumu Ozolmuižas pagastā izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamo īpašumu 
Ozolmuižas pagastā izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
10.§ 

Par nekustamā īpašuma Parka ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpu ar koplietošanas 
telpām nomas tiesību izsoli saimnieciskai darbībai 
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Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par nekustamā īpašuma Parka 
ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, telpu ar koplietošanas telpām nomas 
tiesību izsoli saimnieciskai darbībai. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma Parka ielā (..), 
Pušā, Pušas pagastā, telpu ar koplietošanas telpām nomas 
tiesību izsoli saimnieciskai darbībai". 

 
11.§ 

Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumu, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju 
zemesgrāmatā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju 
zemesgrāmatā". 

 
12.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Lendžu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot A.P. 2023.gada 25.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu par nekustamā īpašuma “(..)”, Lendžu 
pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
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Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Lendžu 
pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
13.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot I.E. 2023.gada 31.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par nekustamā īpašuma “(..)”, Viļānu 
pagastā, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Viļānu 
pagastā, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
14.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai E.P. 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot E.P. 2023.gada 30.maija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par nekustamā īpašuma “(..)”, 
Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai E.P. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir dzīvoklis? 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Nē, tā ir dārza mājiņa. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas 
pagastā, nodošanu atsavināšanai E.P.". 

 
15.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
O.O. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot O.O. 2023.gada 18.maija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas 
atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai O.O.. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai O.O.". 

 
16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai 
S.V. 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot S.V. 2023.gada 24.maija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas 
atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai S.V.. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai S.V.". 

 
17.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Dricānu apvienības pārvaldē 
Ziņo Silvija 
Ančikovska: 

Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 22.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Dricānu apvienības pārvaldē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Dricānu apvienības pārvaldē". 

 
18.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Kaunatas apvienības pārvaldē 
Ziņo Silvija 
Ančikovska: 

Izskatot Kaunatas apvienības pārvalde” 2023.gada 30.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Kaunatas apvienības pārvaldē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Kaunatas apvienības pārvaldē". 

 
19.§ 

Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu Maltas pagastā un Lūznavas 
pagastā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Maltas 
dzīvokļu-komunālās saimniecības uzņēmums” 2023.gada 31.maija 
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iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu Maltas pagastā 
un Lūznavas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 
apstiprināšanu Maltas pagastā un Lūznavas pagastā". 

 
20.§ 

Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu Strūžānu pagastā 
Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Strūžānu siltums” 

2023.gada 18.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma 
projektu par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 
Strūžānu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir jānosaka konkrēts laiks, kad pagastiem ir jāiesniedz jaunie tarifi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šie divi jautājumi tiek skatīti saistībā ar divām kapitālsabiedrībām. 
Katra pakalpojuma sniedzēja pienākums ir tajā brīdī, kad mainās 
izmaksas pakalpojumu sniegšanā, tās aktualizēt. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Kāds ir tarifu palielināšanas pamatojums? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tarifus ietekmē minimālās algas pieaugums. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Tas jau vienu reizi bija celts, saistībā ar minimālo algu. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Kapitālsabiedrībām, saskaņā ar reorganizāciju, ir jāveic pakalpojumu 
maksas noteikšana, vadoties no šā brīža izdevumiem. Kad būs 
reorganizācija, tad iegūstošā kapitālsabiedrība sniegs pieteikumu 
Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijā. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Cerams, ka tarifi vairs netiks paaugstināti. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir jāmaksā par izdevumiem, kas tiek izlietoti šim pakalpojumam. Tā kā 
kapitālsabiedrības ir publiskas personas kapitālsabiedrības, nedrīkst 
notikt līdzekļu izšķērdēšana. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tik bieži tarifus mainīt nav pareizi. Tie ir jāplāno jau gadu uz priekšu, 
paredzot arī rezervi (izsaka viedokli). 
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Izsaka viedokli 
Vasīlijs Arbidāns: 

Regulators mazāku cenu nekad nav noteicis, jo viņam no tā nāk 
ienākumi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tarifi tiek stiprināti labi, ja reizi gadā (turpina sniegt informāciju). 

Deputāti: Diskutē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 
apstiprināšanu Strūžānu pagastā". 

  
21.§ 

Par samaksas samazināšanu M.G. par īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā 
Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot M.G. 2023.gada 30.maija iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par samaksas samazināšanu M.G. par 
īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par samaksas samazināšanu M.G. par 
īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā". 

 
22.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību pašvaldībai 
Ozolaines pagastā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 
8.jūnija priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību 
pašvaldībai Ozolaines pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7876 001 2647 piekritību pašvaldībai Ozolaines 
pagastā". 

 
 

23.§ 
Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7850 

005 0314, 7850 005 0315 Dricānu pagastā 
Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7850 005 0314, 7850 005 0315 Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par starpgabala statusa noteikšanu zemes 
vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7850 005 0314, 7850 
005 0315 Dricānu pagastā". 

 
24.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 
0061 Pušas pagastā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija iesniegumu, 
lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par starpgabala statusa 
noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 0061 
Pušas pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par starpgabala statusa noteikšanu zemes 
vienībai ar kadastra apzīmējumu 7880 006 0061 Pušas 
pagastā". 

 
25.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7892 
004 0037, 7892 004 0025, 7892 004 0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 

Stoļerovas pagastā 
Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 19.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībām ar kadastra 
apzīmējumiem 7892 004 0037, 7892 004 0025, 7892 004 0035, 7892 
004 0156, 7892 004 0119, 7892 003 0128 Stoļerovas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par starpgabala statusa noteikšanu zemes 
vienībām ar kadastra apzīmējumiem 7892 004 0037, 7892 
004 0025, 7892 004 0035, 7892 004 0156, 7892 004 0119, 
7892 003 0128 Stoļerovas pagastā". 

 
26.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 
sadali Sakstagala pagastā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 25.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7886 
006 0540 sadali Sakstagala pagastā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības 
ar kadastra apzīmējumu 7886 006 0540 sadali Sakstagala 
pagastā". 

 
27.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”AMETRS" sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 30.maijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par zemes ierīcības 
projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par zemes ierīcības projekta 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā". 

 
28.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 31.maijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par zemes ierīcības 
projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā. 



20 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par zemes ierīcības projekta 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā". 

29.§ 
„Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 

vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un 
zemes izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu 

pagastā” 
Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 
8.jūnija priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra 
lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām 
un neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un 
neapbūvētajām zemes vienībām un zemes izmantošanu zemes 
reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.25 Vērēmu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "„Par grozījumiem Rēzeknes novada 
domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes 
novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un 
neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām 
apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma 
sarakstā Nr.25 Vērēmu pagastā”". 

 
30.§ 
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Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Aizdusa", 2019.gada 20.jūnija 
līguma Nr.8.18/549; 2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/550 un 2019.gada 20.jūnija 

līguma Nr.8.18/551 grozījumiem, līgumu darbības termiņa pagarināšanu un izteikšanu 
jaunā redakcijā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības „Aizdusa” valdes locekļa D.T. 2023.gada 
26.aprīļa iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Aizdusa", 2019.gada 
20.jūnija līguma Nr.8.18/549; 2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/550 
un 2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/551 grozījumiem, līgumu 
darbības termiņa pagarināšanu un izteikšanu jaunā redakcijā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par medību tiesību nodošanu mednieku 
biedrībai "Aizdusa", 2019.gada 20.jūnija līguma 
Nr.8.18/549; 2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/550 un 
2019.gada 20.jūnija līguma Nr.8.18/551 grozījumiem, 
līgumu darbības termiņa pagarināšanu un izteikšanu jaunā 
redakcijā". 

 
31.§ 

Par 2023.gada 6.janvāra medību tiesību līguma Nr. RNP/2023/8.18/7 grozījumiem ar 
mednieku biedrību „DRAUGS 1”, Mākoņkalna pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības „DRAUGS 1” 2023.gada 30.maija 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 2023.gada 
6.janvāra medību tiesību līguma Nr. RNP/2023/8.18/7 grozījumiem ar 
mednieku biedrību „DRAUGS 1”, Mākoņkalna pagastā. 

Rēzeknes novada domes deputātam Staņislavam Šķesteram jautājuma izskatīšanā un 
lēmuma pieņemšanā nepiedaloties, 

balsojot: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Staņislavs Šķesters - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par 2023.gada 6.janvāra medību tiesību 
līguma Nr. RNP/2023/8.18/7 grozījumiem ar mednieku 
biedrību „DRAUGS 1”, Mākoņkalna pagastā". 

 
32.§ 

Par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas Kaunatā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas un Finanšu 
komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta “Kaunatas apvienības pārvaldes ēkas 
Kaunatā energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta “Kaunatas apvienības 
pārvaldes ēkas Kaunatā energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu". 

 
33.§ 

Par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas bibliotēkas ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas un Finanšu 
komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta “Maltas apvienības pārvaldes Maltas 
bibliotēkas ēkas energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir plānots uzstādīt saules kolektoru? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jā, tiks uzstādīti 25 saules paneļi ar kopējo jaudu 10 kilovati. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas nodrošinās ēkas pašpatēriņu? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jā, 100% ēkas pašpatēriņu. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai šādos projektos pašpatēriņš ir būtisks? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Finansējums tiek piešķirts tikai pašpatēriņam. Nedrīkst saražot vārāk, 
kā pašpatēriņš. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta “Maltas apvienības pārvaldes 
Maltas bibliotēkas ēkas energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu". 

 
34.§ 

Par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības pārvaldes ēkas energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Inga Zapāne: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas un Finanšu 
komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. apvienības 
pārvaldes ēkas energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kur atrodas pagasta pārvalde? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ēkas otrajā stāvā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vecā bērnudārza ēkā? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nē. Pirms laba laika telpas tika remontētas, lai varētu optimizēt visu 
telpu ērtu izmantošanu. Šai ēkai pirmajā stāvā ir tautas nams, punkts, 
kur ierodas sociālais darbinieks, perspektīvi paredzētas telpas 
bibliotēkai. Savukārt otrajā stāvā ir kultūras nama pulciņu telpas un 
Nagļu pagasta pārvalde. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta “Nagļu tautas nama, t.sk. 
apvienības pārvaldes ēkas energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu". 

 
35.§ 

Par projekta “Nautrēnu apvienības pārvaldes ēkas Rogovkā energoefektivitātes 
uzlabošana” apstiprināšanu 

Ziņo Inga Zapāne: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas un Finanšu 
komitejas 2023.gada 8.jūnija priekšlikumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta “Nautrēnu apvienības pārvaldes ēkas 
Rogovkā energoefektivitātes uzlabošana” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta “Nautrēnu apvienības 
pārvaldes ēkas Rogovkā energoefektivitātes uzlabošana” 
apstiprināšanu". 

 
36.§ 

Par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma 
avotiem 

Ziņo Edmunds 
Džiguns: 

Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas un Finanšu 
komitejas 08.06.2023. priekšlikumus, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta ieviešanai nepieciešamo finanšu 
līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma avotiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Komitejas sēdē tika runāts par papildattiecināmajām izmaksām, kuras 
nav attiecināmas uz projektu. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Tā ir ārtelpa, kas bērnudārzam ir nepieciešama. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir paanalizēts, kā no citiem projektiem tās lietas var sakārtot, ja 
šajā projektā nav attiecināmās izmaksas. Vai tas tiks skatīts kompleksi 
un budžets 100% ņemts no pašvaldības? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Ja būs pieejami projekti, tad teorētiski to var darīt. Bet šinī gadījumā, 
iesniedzot projektu, mums ir jāpasaka, ko tiek plānots darīt. 
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Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Ja projekts tiktu apstiprināts, tad būtu iespēja ņemt aizņēmumu. Citādi 
būtu jāmeklē, kur šo finansējumu rast. Ja apstiprinām projektu, tad arī 
attiecināmajām izmaksām varētu ņemt aizņēmumu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai varam ņemt? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Jā, varam ņemt. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par projekta ieviešanai nepieciešamo 
finanšu līdzekļu nodrošināšanu un finansējuma avotiem". 

 
 
Sēde slēgta 11:26 
 
Nākamā kārtējā Rēzeknes novada domes sēde tiek sasaukta 2023.gada 6.jūlijā. 
 
Pielikumi: 

 

1. Rēzeknes novada pašvaldības elektroniskās izsoles komisijas 2023.gada 2.jūnija sēdes 
protokols Nr.14, par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu, kopā uz 2 lapām. 

2. Rēzeknes novada pašvaldības elektroniskās izsoles komisijas 2023.gada 2.jūnija sēdes 
protokols Nr.14, par nekustamo īpašumu “(..)”, “(..)”, “(..)”, “(..)”,  Ozolmuižas 
pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu, kopā uz 4 lapām. 

3. Lēmumi: 1.§ ar pielikumiem, 2.§ - 7.§, 8.§ - 10.§ ar pielikumiem, 11.§ - 21.§, 22.§ - 
24.§ ar pielikumiem, 25.§, 26.§ ar pielikumu, 27.§ - 29.§, 30.§ - 31.§ ar pielikumiem, 
32.§ - 36.§. 

 
 

 
Sēdes vadītājs         Monvīds Švarcs 
 

 

 
Protokoliste         Natālija Zvīdriņa 


